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Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 6.10.2016 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 
 

Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Ľubomír Glejtek  
                      Ing. Igor Malko 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Oto Rajniak 
                      Viera Zímeľová 
                      Ing. Martin Matula 
- príloha č. 1 
Ostatní prítomní :     Ing. Jaroslava Tureková, hlavný kontrolór obce  
                                    Eva Kojtálová, zapisovateľka  
 
Verejnosť: Ing. Arch. Dušan Holan, p. Lysý, Ing. Gavulová, p. Kotrhová, Ing. Mallý, p.       
                    Štefanides, p. Turek, p. Garaj, Ing. Korbeľ, Mgr.  Ugorčáková 
 
 
1. Otvorenie  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V 
úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet 
prítomných poslancov je 6, t.j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva.  
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení  
4. Správa riaditeľky MŠ a ZŠ o organizovaní šk. roku 2016/2017 
5. Návrh a voľba inventarizačných komisií pre roky 2016, 2017 a likvidačných komisií pre rok 

2016, 2017 
6. Návrh VZN č. 5/2016 – O miestnom poplatku za rozvoj 
7. Žiadosť o opätovné prerokovanie „ Urbanistickej štúdie IBV Lúčky II“ 
8. Žiadosť o schválenie zámeny nehnuteľností – Jozef a Ivica Košútovci 
9. Pozvánka na OÚ Žilina – odbor starostlivosti o životné prostredie 
10. Došlá korešpondencia, rôzne 
11. Diskusia  
12. Záver 
 

Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 
  
Obecné zastupiteľstvo schválilo predložený Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva.  
 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Zapisovateľ: Eva Kojtálová  
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Návrhová komisia a overovatelia zápisnice: Ing. Matula, Ing. Glejtek, Ing. Malko, Ing. Košút,                        
                                                                       p. Zímeľová 
 
3. Kontrola uznesení  
Starostka obce konštatovala, že predsedovi stavebnej komisie bolo uložené zvolať stretnutie s rodinou  
Tőrőkovou ohľadom zatápania. 
Ing. Glejtek  -  Pre rodinnú tragédiu (úmrtie) nemohlo byť pracovné stretnutie. S Ing. Lichým sa stretol, 
ale ten striktne odmietol, aby odvodnenie išlo cez jeho pozemok. Bude sa musieť hľadať cesta, ako vodu 
zviesť do potoka, čo je najťažšia riešenie, lebo sa bude musieť ísť rúrou popod terén a  narezať časť 
cesty . Nevieme čo to bude robiť v zime, keď to namrzne. Čo sa týka zatápania vo dvore Tőrőkovcov to 
si budú musieť riešiť vo vlastnej réžii.(viď. zvukový záznam) 
 
4. Správa riaditeľky ZŠ a MŠ o organizovaní šk. roka 2016/2017. 
Riaditeľka ZŠ Mgr. Ugorčáková prečítala správu za ZŠ – príloha č.2 
Diskusia k správe: 
Ing. Malko sa opýtal Mgr. Ugorčákovej či si myslí, že obec robí málo pre ZŠ? 
Mgr. Ugorčáková – V podstate je spokojná s prístupom obce k riešeniu problémov ZŠ. Aj keď vždy je čo 
zlepšovať. Očakávala by viac hlavne od rodičov predškolákov. Aj po pohovoroch rodičia nedali všetky 
deti do školy v obci. Boja sa hlavne spojených tried, ale bolo im sľúbené,že ak dajú všetky deti do školy 
v obci bude samostatná prvá trieda. Nestalo sa tak malo byť 16 detí a je 7. 
Starostka – zlyhala Rada školy, obec ako zriaďovateľ urobila všetko čo mohla. 
Správu za MŠ prečítala starostka obce, lebo riaditeľka MŠ p. Pagáčová sa ospravedlnila kvôli 
chorobe – príloha č. 3 
 
5. Návrh a voľba inventarizačných komisií pre roky 2016, 2017 a likvidačných     
    komisií pre rok 2016, 2017 
 
  
Návrh a voľba inventarizačných komisií  tvoria prílohu č. 4 tejto zápisnice, predkladá Ing. Jaroslava 
Tureková.  
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu :  
K návrhu neboli vznesené iné návrhy, preto starostka obce dala za návrh hlasovať.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schválilo inventarizačné a likvidačné komisie pre rok 2016,2017 
 
 
6.Návrh VZN č. 5/2016 – O miestnom poplatku za rozvoj 
 
Materiál bol poslancom predložený aj visel na úradnej tabuli. Od obyvateľstva neboli žiadne 
pripomienky.  
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu :  
Ing. Košút – už na minulom zastupiteľstve sa poslanci dohodli, že toto VZN schvália. 
                     Získané prostriedky budú použité len na úhradu kapitálových výdavkov účelovo   
                     viazané. VZN začne platiť od 1.1.2017  
K návrhu neboli vznesené iné návrhy, preto starostka obce dala za návrh hlasovať.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 6 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
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7. Žiadosť o opätovné prerokovanie „ Urbanistickej štúdie IBV Lúčky II“ 
 
Ing.Košút – stretli sa s Ing. Holanom, určili si podmienky , ale aj napriek tomu si myslí, že naše 
komunikácie nie sú stavané na takúto záťaž. Všetky výnimky z ÚP vo výstavbe IBV by sa mali stopnúť. 
Križovatka pod Bystričkou je preplnená, kanalizácia nestíha, chodník nemáme a väčší počet vozidiel 
ohrozuje starších ľudí.  
 
Ing. Glejtek – jeho nesúhlas sa nezmenil, ľudia ktorých sa to týka boli tu a vyjadrili svoj nesúhlas. 
 
Ing. Holan – momentálne ja tam schválený aquapark, ak by sa realizoval, tak by bola obec zaťažená 
zvýšenou dopravou a splaškami ešte viac, takže ľudia by mohli byť radi, že sa udeje zmena. Podľa jeho 
informácii by sa mala riešiť kanalizácia aj križovatka. 
 
Starostka – bola na jednaní ohľadom križovatky, nie je to také jednoduché. Súhlas by bol, no horšie je 
získať peniaze. 
 
Ing. Glejtek – do budúcna sa zmene nebráni, ale teraz nie – odložiť 
 
Ing. Malko – Už teraz veľa občanov žiada o zmenu  ÚP. Každý chce stavať mimo ÚP. Teraz je za to, aby 
sa ÚP dodržal a až sa otvorí potom sa budú prerokovávať zmeny. 
 
p. Lučanský – on už pred 10 – timi rokmi bol proti aquaparku a je proti aj teraz. 
     
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 0 Proti: 5 Zdržal sa: 1 (Ing. Malko) 
 
8. Žiadosť o schválenie zámeny nehnuteľností – Jozef a Ivica Košútovci 
 
Materiál bol poslancom predložený aj visel na úradnej tabuli. Od obyvateľstva neboli žiadne 
pripomienky.  
 
Ing. Košút – ide o to, že pri zameraní starej stavby zistili, že nemajú vysporiadaný pozemok a časť 
pozemku je obecný. Chcú to dať do poriadku. 
 
Ing. Tureková – všetko je v rámci zákona ona odporúča výmenu schváliť. 
 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 6 Proti: 0 Zdržal sa:0 
 
9. Pozvánka na OÚ Žilina – odbor starostlivosti o životné prostredie 
 
Starostka – dostali sme pozvánku na OÚ Žilina ohľadne dvoch rekreačných chát pre p. Rajniaka ml. 
 
Ing. Košút – na pracovnom stretnutí sa dohodli, že pôjde zástupca starostky p. Lučanský aj 
s kontrolórkou obce Ing. Turekovou. 
 
Stanivisko: Jedna chata je v súlade s ÚP a druhá nie. 
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10. Došlá korešpondencia, rôzne 
 
Starostka: 
- dostali sme dve žiadosti o zmenu ÚP a zapracovanie ich parciel do ÚP. A to p. Muchovej a  
Mudr. Danici Rutšekovej . 
 
Ing. Glejtek – to je dôsledok toho, že sa už povolili výnimky. 
 
 Ing. Košút – zamietnuť, alebo dať prerokovať až pri otvorení ÚP. 
 
Hlasovanie o zamietnutí žiadosti 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa: Ing. Malko 
 
Starostka: 
- ešte všetci poslanci nedodali prieskum o kompostéroch, ale už z dodaných máme dostatočný počet na 
splnenie zákona. Veľa občanov tvrdí, že doma kompostujú. Musí sa to doložiť čestným vyhlásením 
a podložiť fotkou.  
 
- 4.10.2016 bola na rokovaní výstavby kanalizácie LÁZKY časť Breziny. Majitelia sa najprv nevedeli 
dohodnúť, teraz sa dali dokopy a stlačili sumu na 27000 €s tým, že Turvod zaplatí ½ a druhú polovicu 
majitelia pozemkov. Obec Bystrička má tam tiež svoj pozemok musí prispieť 1500 €. 
 
- Rozpočtové opatrenie 11/2016 dostali dopredu do materiálov. Predložila Ing. Tureková – príloha č.5 
 
- sťažnosť p. Kvorku - dostali do materiálov. Spadá do referátu stavebnej komisie. Do ďalšieho 
zastupiteľstva zistiť situáciu, predložiť riešenie. 
 
 
11. Diskusia 
 
Ing. Košút – kedy sa dajú do pôvodného stavu rozkopávky. 
 
Starostka – do 31. októbra majú v povolení. Turvod si už obieha miesta a tento mesiac by sa to malo 
dať do poriadku. 
 
Ing. Košút – presmerovať emaily 
 
Ing. Malko – ohradil sa na sťažnosť Ing. Minichovej a žiada dôkazy, aby predložila. 
 
Ing. Glejtek tiež žiada, aby p. Minichová svoje obvinenie doložila. On pre túto obec robí revízie 
zadarmo, svoj poslanecký plat venoval stolnotenisovému krúžku a nie že sa cez obec robí svoje kšefty. 
Žiada dôkaz, alebo verejné ospravedlnenie. 
 
Ing. Minichová – tvrdí, že to bolo vytrhnuté z kontextu, žiada o prečítanie celej sťažnosti na starostku 
ako aj druhú sťažnosť na uznesenie . Potom obidve prečítala viď. zvukový záznam. 
 
Ing. Malko – čo sa týka petície bola zle podaná, stĺpik sa dá v prípade potreby demontovať   .  
 
Starostka – nech zasadne komisia, pozvať všetkých občanov, ktorí podpísali petíciu a situáciu riadne 
vysvetliť. 
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p. Jozef Blaho – cestu do ich uličky rozšíriť nábeh 
                        - hrádze pre ceste prehradiť 
                         - žľab k hotelu 
 
p. Garaj – zákaz vjazdu kamiónov umiestniť pred križovatku 
 
Ing. Holan – VZN o rozvoji bude odrádzať podnikateľov u nás podnikať 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


